
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

 

ZAPISNIK  

 

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 29. lipnja  2018. godine s 

početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić-predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak, Zvonko Antunović i Tanja Perić. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik IO g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Izvješće i analiza Europskog prvenstva u pikadu 

2. Priprema sezone 2018/2019 

3. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je podnio izvješće s odigranog prvenstva Europe u 

elektroničkom pikadu, koje je održano u Caorleu (Italija) od 9. do 15 lipnja. 

Najprije je podnio izvješće o rezultatskim uspjesima naših predstavnika od kojih svakako 

treba izdvojiti srebrnu medalju seniora i brončanu medalju seniorki, dok su juniori završili na 

petom mjestu. Naši igrači polučili su odlične rezultate u skoro svim službenim i neslužbenim 

disciplinama tako da sa igračke strane možemo biti u potpunosti zadovoljni jer je nastavljen 

dugi niz osvajanja medalja na najjačem natjecanju u organizaciji EDU-a. 

Ono čime ne možemo biti zadovoljni i na čemu treba dodatno poraditi jest ponašanje 

pojedinih reprezentativaca i igrača koji su izvan reprezentacije ali su nastupali na samom 

prvenstvu. 

Prvenstveno se radi o pretjeranoj konzumaciji alkohola kod pojedinih reprezentativaca, 

posebice članica ženske reprezentacije, što nikako ne dolikuje takvom natjecanju. Nadalje, 

predsjednik je istaknuo posebno nedolično ponašanje Borisa Krčmara, koji je ove godine 

odbio nastup za reprezentaciju te je svakoga dana natjecanja nedoličnim ponašanjem unosio 

nemir i nervozu među reprezentativce. 

Zbog svega iznesenog Izvršni odbor će zatražiti pismeno očitovanje predsjednika Stegovno 

natjecateljske komisije i izbornika reprezentacije, te na temelju njihovih izvješća poduzeti 

odgovarajuće mjere. 

 

Financijski dio izvješća obrazložio je tajnik HPS-a, g. Damir Zrinščak, koji je napomenuo 

kako su ukupni troškovi za europsko prvenstvo bili u okviru predviđenih. Naime, ukupni 

troškovi ekspedicije Hrvatskog pikado saveza za svih sedam dana iznosili su cca 102.000,00 

kuna. 



U ove troškove uključeno je sljedeće: nabavka sportske opreme, putni troškovi, smještaj, 

kotizacije, dnevnice, reprezentativni trošak. 

 

Ad 2.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je istaknuo kako je potrebno žurno riješiti nekoliko 

stvari kako bi se spremno ušlo u sljedeću sezonu. Najprije je potrebno izraditi kalendar 

natjecanja za sezonu 2018/2019 i objaviti ga na stranici saveza, vodeći računa o europskim 

natjecanjima.  

Organizacija prvog Mastersa i završnice kupa je već krajem rujna i potrebno je osigurati i 

program za vođenje turnira. Pregovori s g. Lovrekovićem su u tijeku i ukoliko se pokaže da je 

njegov program pouzdan i dorađen, suradnja bi se nastavila, u suprotnom je potrebno pronaći 

bolje i prihvatljivije rješenje.  

Osim navedenog, još jednom je istaknuo problem službene osobe u HPS-u, koja bi obavljala 

administrativno-tehničke ali i druge poslove u sjedištu saveza te svakako treba još jednom 

razmisliti o raspisivanju natječaja za primanje odgovarajuće osobe u radni odnos ili pronaći 

alternativu koja bi bila zadovoljavajuća, jer ovako je izuzetno teško raditi. 

Predsjednik IO je istaknuo kako je pronašao mjesto na kojem bi bilo moguće skladištiti 

aparate kojima zasad raspolaže HPS uz naknadu od 500 kuna mjesečno, što su članovi 

Izvršnog odbora prihvatili kao trajno rješenje.  

Na kraju se g. Mamić još jednom vratio na izradu kalendara za sljedeću sezonu pa je 

dogovoreno da se svi članovi izjasne o predloženim terminima i daju eventualne primjedbe.  

Član IO Zvonko Antunović je predložio da se ekipno državno prvenstvo pomakne na raniji 

termin, smatrajući da je sredina svibnja relativno kasno, budući da mnogi igrači imaju sve 

više obaveza, turistička sezona već polako kreće i da bi bilo dobro to natjecanje staviti u 

kalendar krajem travnja. 

G. Mamić je predložio da se i završnica kupa igra u proljetnom a ne jesenskom terminu što su 

članovi IO prihvatili.  

Gđa. Perić je izjavila kako je prvo potrebno kontaktirati veće županijske saveze i vidjeti je li 

moguće njihovo natjecanje završiti u rokovima koji omogućuju pomicanje ovih natjecanja. 

Stoga je dogovoreno da će najprije veći savezi napraviti svoj plan a potom će se IO očitovati o 

prijedlozima i izraditi kalendar natjecanja. 

 

 

Sjednica je završena u 22:20 sati. 

 
 

      ___________________ 

                    Tihomir Mamić 

                        predsjednik IO 

 

 

 

 

 


